
Indkaldelse og dagsorden til skolebestyrelsen på Kildevældsskolen 28. maj 2018 kl. 17-19:30 

Vejl. 
tid 

Emne Ansvarlig  Baggrund/ 
forudsætninger/forberedelse/ 
bilag 

Ønsket 
resultat 

Referat/beslutninger taget 

17:00 1. Formalia 
a. Valg af processtyrer og 
ordstyrer. 
b. Godkendelse af dagsorden 

Mette / 
Kristine 

 
 

Godkendelse AM tilføjede et punkt (i) under drøftelser 
 
Tilstede: Astrid, Mette, Kristine, Nanna, Anne og Helene 
Afbud fra: Per og Lise. Manglende svar fra Birgitte, Stine 
og elevrepræsentanterne 

17:05 2. Opfølgning på opgaver fra 
sidste møde 
- Afklaring ift. formulering i 
referat: ”Det forlyder, at der er 
flere der ønsker at stille op”.  
- Nina lave ændringer til 
forretningsordenen? (se bilag) 
 

 
 
 
 
 

 Hvordan er 
der arbejdet 
videre? / 
Orientering 

 
1. Det blev besluttet at slette formuleringen” Det 

forlyder, at der er flere der ønsker at stille op” 
fra referatet af 25. april 2018. Herefter lægges 
referatet op. 

 
2. Ift. forretningsordenen skal den lægges på 

skoleporten. Marianne lægger den op. 
 
. 

17:10 3. Drøftelser  
a. Opfølgning på elevtal (se bilag) 
b. Elevfravær, status 
c. Arbejdsdag? 
d. Årsberetning (se bilag) 
e. Ansættelsesudvalg, forældre 
f. Invitation til 3. klasse 
forældremøde på frit angående 
afdelingsskift og overgang til klub. 
g. Workshop med personalet 2. 
maj ved Brug Folkeskolen 
h. Skolebestyrelsesvalget 
i. Udskolingsmidlerne – 
fremlæggelse af 
forandringsmodel  
 

 
a: Anne 
b: Anne 
c: Mette 
d: Mette  
e: Mette 
f: Mette 
g: Mette / 
Anne 
h: Birgitte 
/ Mette 

 
Ad. a: Punktet er overført fra 
sidste gang, da Marianne var syg. 
Marianne udtrækker tal 
Ad. b: Procedurer for arbejdet 
med elevfravær 
Ad. c: Udgår under renovering 
Ad. d: Læs udkastet og 
kommenter 
Ad. e: Vi forældre skal have 
fordelt datoerne blandt os. Vi 
foretrækker at det er de samme 
der kan deltage alle gangene.  
 

➔ Onsdag den 6. juni 16-19 
ansættelsessamtaler 
almen + n. 

 
Ad. a: 
Drøftelse / 
Indsats? 
Ad. b: 
Drøftelse / 
Indsats? 
Ad. c:  
Ad. d: 
Drøftelse / 
Input 
Ad. e: 
Beslutning 
Ad. f: 
Beslutning 
Ad. g: 
Information 

 
Ad. A: 
Anne fremlagde opgørelse over elevtallet.  
Ud af et udsivningstal på 59 er 22. relevante. Ud af 22 
er der 12, der er gået til andre skoler i distriktet. En stor 
del er kommende 0. kl. elever, som ønsker at følges ad 
til den anden skole. 
Anne har drøftet dette med bl.a. børnehaverne, som 
opfordrer til, at børnene skal starte på distriktsskolen. 
Anne fortalte at skolen nu vil lave en strategi for, 
hvordan vi kan fastholde og tiltrække vores 
distriktsbørn – bl.a. ved at gå tidligt ind i Børnehaverne 
og fortælle om skolen. 
Kristine fortalte, at hun bl.a. havde inviteret 
børnehaverne over til markedsdagen. Der har desuden 
været forskellige tiltage omkring indskrivningsdagen. 
 



➔ Mandag den 11. juni kl. 
16.00-17.00 udvælges 
kandidater. 

➔ Torsdag den 14. juni 
kl.16.00- 21.00 første 
samtalerunde 

➔ Torsdag den 21. juni kl. 
16.00-19.00 afholdes 
anden samtalerunde 

 
 
Ad. f: Charlotte fra fritten har som 
et led i arbejdsgruppen På-
Kildevæld-er-vi…s indsats 
inviteret skolebestyrelsen til 
deltagelse i dette møde den 7. 
juni kl. 17.30. Hvem kan deltage? 
Ad. g: Det gik rigtig godt 
Ad. h: Hvordan er det gået? 
 

Ad. h: 
Information / 
Drøftelse 
 

Anne pointerede at; vi skal bruge tallene til 2 ting: hvor 
mange elever har vi mistet og hvad betyder det for 
vores budget. Det andet: hvilket elever er interessante 
for os i denne gruppe: de elever vi ikke fik ind og dem vi 
mistede til andre skoler i nærområdet 
Konklusionen er at der er 22 elever, som vi har mistet til 
andre skoler og her skal vi have et fokus fremadrettet. 
 
Mette foreslog, at man tog pkt. 6 a ind under dette 
punkt, da dette hænger sammen med ovenstående 
fremlæggelse. Her viser elevtallet, at vi som en af 3 
skoler ikke mangler børn i distriktet. Tallet er 
vejledende, da man ved af erfaring at dette kan ændres 
ved flytninger osv. Men det er interessant at kigge på 
hvor mange børn, der fødes i distriktet. 
 
Ad b: 
Helene fremlagde Københavns Kommunes procedure 
for børn, hvor skolen observerer et bekymrende fravær 
ud fra de kriterier for opmærksomhedskrævende 
fravær der er fastlagt. Se vedlagte bilag. 
 
Ad c: 
Udgår 
 
Ad d.: 
Mette fremlagde de punkter, som hun mente var 
relevante at tage med i årsberetningen og bad om input 
til punkter, der skal medtages. 
Astrid foreslog at byggeriet skulle nævnes og vægtes. 
Derudover skal det positive samarbejde med Brug 
Folkeskolen fremhæves samt det store 
kontaktforældremøde. 
Derudover er det væsentligt at nævne den velbesøgte 
markedsdag. 
Det gode samarbejde med kulturcentret skal nævnes 
Skolens fokus på elevinddragelse skal fremhæves. 
 



Ad e: 
Astrid påpegede at starttidspunktet (kl. 16) kan være en 
hindring for at nogle forældre kan deltage til 
ansættelsessamtale 
Mette går videre med dialog ift. at fordele forældrene 
til samtalerne. 
 
Ad f: 
Bestyrelsen er blevet inviteret til at deltage i 
forældremødet på 3. årgang i fritten ift. overgangen fra 
frit til klub og til mellemtrin. Datoen er 7. juni kl. 17.30. 
Mette og Astrid afklarer om der er nogle fra bestyrelsen 
der kan deltage. Mette skriver til Charlotte og afklarer 
hvad forventningen er til bestyrelsens deltagelse. 
 
Ad g: 
Brug Folkeskolen står for at lave opsamlingsarbejdet. 
Anne og Mette koordinerer en ny mødedato med 
Yanaba og Kristine. 
 
Ad h: 
Det var et flot valg til skolebestyrelsen. 
Der er valgt mange nye til skolebestyrelsen. Den nye 
skolebestyrelse konstitueres i august. 
 
Ad i: 
Anne fremlagde skolens forandringsmodel og 
procesplan ift. styrket udskoling. Den afspejler de 
allerede igangsatte initiativer og det videre arbejde og 
med disse samt en kvalificering af disse. 
Anne udtrykte at der skal arbejdes videre med at 
udvikle udskolingen. 
 
Anne fremlagde ligeledes forandringsmodellen for 
skolens specialklasserække. 

18:20 4. Nyt fra elevråd 
 

   Ingen deltagelse fra elevrådet 



18:35 6. Nyt fra 
a. Forældre 
- Antal børn i hvert skoledistrikt 
(se bilag) 
b. Personale/MED 
c. Ledelse 
- Byggeri 
 

  Evt. 
fremadrettet 
proces 

 
Ad. A: 
Se under pkt. 3. 
 
Ad b: 
Nanna orienterede om, at forældrerådet på KKFO’en 
havde spurgt til om der var krav om, at forældre fra 
KKFO’en var repræsenteret i skolebestyrelsen. Vi 
arbejder på et større samarbejde mellem 
forældrebestyrelsen på KKFO’en og skolebestyrelsne 
 
Der var ikke nyt fra personalegruppen 
 
Ad c: 
Flytningen er udskudt til efteråret. 
 
Anne fremlagde vedtægterne omkring 
Kildevældsskolens skolefond. Det er en udfordring at 
der pt ikke er nogle til at administrere fonden. Dette 
skal vi finde en løsning på og der skal kigges på 
vedtægterne. 
Helene undersøger  det juridiske i at etablere en 
skolefond og hvordan den skal administreres. 
 

19:15 7. Årshjulet – Hvad sker der i den 
næste periode 

 Er der noget der skal forberedes? Opdatering Til næste møde inviteres de nye forældrevalgte til 
bestyrelsen i en time.  
Årshjulet er på dagsordenen.  Skolebestyrelsen 
gennemgår dette og fortæller om 
skolebestyrelsesarbejdet. 
 
Mette foreslog, at der til dette møde rekvireredes 
materiale omkring bestyrelsesarbejdet. 
 
 

19:20 8. Eventuelt 
 

  Evt. 
fremadrettet 
proces 

 

19:25 9. Mødeevaluering Referent  Godkendelse  



a. Evaluering 
b. Oplæsning af referat og 
godkendelse af referat 

Evt. 5. Faste punkter 
a. Status byggeri 
b. Status Kulturcenter kildevæld 
c. Status elevtal 
d. Status Brug folkeskolen 
e. Status Fortæl din skole 

  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

Bilag: 

• Elevtal, Marianne sender ud? 

• Forretningsorden, Nina sender ud? 

• Årsberetning, udkast 

• Antal børn i hvert skoledistrikt 

 

Liste over ordstyrere: Kristine, Laura, Lise, Nanna, Per, Stine, Astrid, Birgitte 

 
Næste mødes indhold fra årshjulet: 
 
Onsdag 20. juni (dagsorden ude 13. juni 2018) – vi bør overveje om de nye medlemmer skal inviteres til dette møde 
Budget, opfølgning 
Årsberetning 
Valg af medarbejderrepræsentant til SB 
Arbejdsfordeling, orientering 
Afslutning 
Afgangsprøve 


